
Samfundsmøte 13.01.2024 kl. 18:00
Samfundsmøte: Ytringsfrihet i Akademia

1. Møtet er satt

Kl: 18:07

2. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes ved akklamasjon slik den foreligger

3. Styret informerer

Styret og SDK (Samfundets Debattkomitee) har hatt programperiode, temaene
for semesteret er satt.

Styret arrangerte pop-up lesesal ukentlig under fjorårets eksamensperiode.

Styret har også arrangert en solidaritetskonsert for Palestina, som samlet inn
78250 kroner.

Det er nå mulig å stille til UKEsjef. Valget vil foregå 08. Februar i Storsalen.
Dersom man ønsker en uforpliktende prat eller å høre mer om stillingen kan
man ta kontakt med UKEsjef for UKA-23, Kari på telefon: 90770032 eller mail:
ukesjef@uka.no

4. Åpen talerstol

Aksel: Informerer om arrangement knyttet til mulig valg av ny rektor. Studentene
kan engasjere seg i dette temaet. Valg eller ansettelse?

Miriam: Forteller om egen erfaring med å møte helsevesenet i et land hvor
sykehusene ikke blir bombet og hvor privilegerte vi er som slipper den frykten.
Noe å tenke over.

Didrik: Informerer om studenttingets fremtidige møte med nytt studentting.

5. Sofaprat med Aksel Tjora, Jonas Kristiansen Røland og Tor Grande

6. Pause

7. Videre sofaprat med spørsmål fra salen

Salen stilte følgende spørsmål:



Erik: Bachelor og masteroppgaver er også forskning. Mener at studenter bør
tørre å ytre seg mer i forskning. Hva gjør dere for å sørge for dette?

Ellinor: Refererer til Samfundsmøte “Fake News” hvor Snorre Valen oppfordret
studentene sterkt til å delta i offentlig debatt. Hvis vi skal dette er det lite som
ruster oss til å ta imot kritikk. Ligger problemene i at vi ikke ruster akademikere
til å stå i kritikk? Hvor ligger ansvaret for god debattkultur? Hvordan kan NTNU
tilrettelegge og støtte en slik kultur?

Øyvind: Jeg har vært mye i media om akademisk ytringsfrihet og har et annet
perspektiv enn det som legges frem. Kjenner meg ikke igjen i det miljøet som
beskrives. I sak fra 2018 kan man se hvordan NTNU er som arbeidsgiver. Her sier
konstituert rektor at loven bestemmer. Betyr det at det som skjedde med meg
var feil? Hvordan er det faktisk å være ansatt på NTNU? Her trenger vi klare svar,
hva er realiteten? Hvorfor har det seg slik at NTNU gang på gang ender i media
pga ytringsfrihet?

Anna: Første året med exphil diskuterte man forskning knyttet til rase, etnisitet
og forskjeller mellom mennesker. Jeg mener at vi ikke trenger å forske på dette -
det underbygger fiendtlige holdninger. Hva er etisk å forske på? Hvor går
grensen for hva som er etisk vs uetisk forskning?

Aurora: Hvis man skal bruke sin forskertittel ved NTNU, finnes det da noen
grenser for hva man kan uttale seg om? Hvor nært må det være eget fagfelt?

Øystein: Når det kommer til store endringsprosesser, eksempelvis
campussamenslåing, blir studenter oppfordret til å delta. I dette tilfellet var vi
uenige med ansatte/akademikerne. Det opplevdes litt som at vår kritiske
stemme bli hysjet ned. Hvordan kan man oppfordre oss til å delta hvis
uenigheter ikke får samme plass i diskusjonen?

Marius: Nå sitter tre faste ansatte i sofaen. Jeg representerer midlertidig ansatte.
Det kan oppleves som skummelt å uttale seg som midlertidig ansatt. Hvordan er
det å være slike ansatte i situasjoner om ytringsfrihet?

Øyvind: Viser til svar sist. I forrige uke var det uttalelser om formidlingsprisen
som ble gitt til en med dokumentert lovbrudd. Samtidig fikk jeg beskjed om at
jeg brøt loven. Hvor er konsistensen?
Viser til sak om spionasje for Iran, ansatte ble ikke dømt. Kom frem at saken
handlet om personalsaker og interne konflikter. Har dere kommentarer på
dette? Interne konflikter ligger i kjernen av ytringsfrihet.

8. Behandling av resolusjonsforslag



«Studentersamfundet i Trondhjem, samlet til Samfundsmøte den 13 januar 2024,
vedtar at det skal flagges ved følgende anledninger: Den samiske nasjonaldagen
(med samiske flagg), under UKA (med UKE-flagg), Pride (med regnbueflagg), ledervalg
(med Samfundets flagg) og under ISFiT (med ISFiT-flagg).»

Forslaget fremmes av Anna Vindenes, Astri Elgethun, Nikolaus Wieland,
Sebastian Småland, Liva Rindom Tofte, Truls Carlson, Inga Diserud og Katja
Brødholt på vegne av Styret ved Studentersamfundet i Trondhjem

Tormod: Informerer om hvilke dager som allerede tas høyde for av
flaggkomiteen.

Votering:

For: 92 , Mot: 0, Blankt: 2

Forslaget går ikke gjennom siden salen ikke er vedtaksdyktig.

9. Eventuelt & Kritikk av møtet

Magnus: Vi har innsamlingsaksjon til Nybygg. Vi har fått storstipend, ny rektor og
kan bidra. Hvordan går det egentlig?

Jonas: Har forberedt presentasjon (ligger vedlagt). Uten å snakke med deg
Magnus. Oppfordrer Tor til å spytte inn litt penger.

Til slutt vises kronerulling på skjerm

Tormod: Feil kontonummer på skjerm. Samfundet byttet bank 1. Januar.

Jonas: Riktig kontonummer kan finnes på samfundet.no/kronerulling!

Jakob: Dronning Margrethe av Danmark går av. Den siste dronningen vi kommer
til å ha på en stund.

10. Møtet er hevet

Møtet heves 20:06 og man takker de som takkes skal.

Signatur:



TOTALT: 2 694 651 kr

SLUTT: 1. MARS



STATUS
GIVERE: 651
STRINDENS: 120 000kr
STOLER: 138stk
VIPPS SNITT: 1476kr
SORTE FAAR: 108 508kr
UKA: 200 000kr
TOMBOLA: 27 552kr





MELDINGER
● MAREN OG TOR HENRY´S AUKSJONSFEST! - 6300KR
● GI MEG PLASS PÅ DEN JÆVLA VEGGEN
● PALINDROM HEHE - 10001KR
● SNOWBOARDKIDSA PIRUM-93
● NYBYGG! -MANGE
● 3 ØL! - 500KR
● OVER TUSEN! - 1001KR


